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Protokół Nr 43/2017

z posiedzenia Komisji Rodziny, Polityki Społecznej i Mieszkalnictwa
Rady Miasta Krakowa,

odbytego w dniu 23 stycznia 2017 roku
w sali Dietla UMK, Pl. Wszystkich Św. 3/4

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Stanisław Zięba - Przewodniczący Komisji, 
udział wzięli członkowie Komisji oraz goście wg list obecności. 
Przewodniczący po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie prawomocnych 
decyzji  o  godzinie  17.00  otworzył  posiedzenie  Komisji,  przedstawiając  projekt  porządku 
posiedzenia. Do porządku posiedzenia nie zgłoszono żadnych uwag.

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu:

1. Organizacja wypoczynku zimowego dzieci i młodzieży.
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia statutu jednostki budżetowej - 

Domu Pomocy Społecznej im. św. Brata Alberta w Krakowie, ul. Nowaczyńskiego 1.
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia statutu jednostki budżetowej - 

Domu Pomocy Społecznej w Krakowie, os. Szkolne 28.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia statutu jednostki budżetowej - 

Domu Pomocy Społecznej w Krakowie, ul. Łanowa 43.
5. Oddelegowanie  Radnych  Miasta  Krakowa  do  pracy  w  Zespole  Zadaniowym  ds. 

opracowania uchwał RMK dotyczących spraw mieszkaniowych.
6. Sprawy bieżące – rozpatrzenie korespondencji. 
7. Oświadczenia i komunikaty.

Ad. 1.
Organizacja wypoczynku zimowego dzieci i młodzieży.
Informacje  na  temat  organizacji  wypoczynku  zimowego  kolejno  składali:  Anna  Korfel- 
Jasińska  – Dyrektor Wydziału Edukacji, Marzena Paszkot – Pełnomocnik Prezydenta Miasta 
ds.  Rodziny,  Jolanta  Chrzanowska  –  Zastępca  Dyrektora  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy 
Społecznej, Jan Żądło – Dyrektor  Spraw Społecznych  oraz przedstawiciel Wydziału Sportu. 
Informacje pisemne stanowią załączniki do protokołu.
Z przedstawionych informacji wynika, ze przede wszystkim realizowany jest program „Zima 
w szkole”. Jest on skierowany do uczniów samorządowych szkół podstawowych. Głównym 
celem akcji  jest  zapewnienie  uczniom pozostającym w mieście  w  czasie  ferii  zimowych 
opieki połączonej z ofertą pożytecznego i atrakcyjnego spędzenia wolnego czasu.
Do tegorocznej edycji zgłosiły się 74 szkoły, w tym 3 szkoły specjalne. Przewiduje się, że 
średnia liczba dzieci zgłoszonych do udziału w akcji wynosi około 2190, a przewidywany 
koszt  to  ponad 466 400 zł.  Jak co  roku szkoły przygotowały ciekawa i  atrakcyjną  ofertę 
spędzania wolnego czasu. Organizatorzy proponują m.in. zajęcia na terenie placówek, np. gry 
i  zabawy integracyjne,  zajęcia  muzyczne,  bale  karnawałowe,  zajęcia  plastyczne,  teatralne, 
kulinarne i inne. Będą również zajęcia dotyczące zasad ruchu drogowego prowadzone przez 
Straż Miejską w Krakowie. Nie będzie się bez wyjść do kin, czy teatrów, a także muzeów. Do 
dyspozycji  będą  także  lodowiska,  ścianki  wspinaczkowe,  kręgielnie.  Będą  organizowane 
spacery po Krakowie, wycieczki edukacyjne i krajoznawcze, wyjazdy do kopalni w Bochni 
oraz Wieliczce, a także do gospodarstwa agroturystycznego „pod Gruszą”. 
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W pierwszym  tygodniu  ferii  akcja  odbywać  się  będzie  w  69  placówkach  oświatowych, 
natomiast w drugim tygodniu w 40. Pracownicy Wydziału Edukacji planują przeprowadzić 
kontrolę w 71 placówkach organizujących akcję. 

Ad. 2.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  przyjęcia statutu jednostki  budżetowej - 
Domu Pomocy Społecznej  im.  św.  Brata  Alberta  w Krakowie,  ul.  Nowaczyńskiego  1 
druk nr 1556.

Projekt uchwały przedstawiła Jolanta Chrzanowska – Zastępca Dyrektor Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej.
W  związku  z  brakiem  zgłoszeń  do  dyskusji  Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie 
pozytywną opinię dla projektu uchwały. 

Komisja w obecności 11 członków Komisji, 11 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 
przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia statutu jednostki budżetowej - Domu Pomocy Społecznej im. 
św. Brata Alberta w Krakowie, ul. Nowaczyńskiego 1 -  druk nr 1556.

 (Opinia Nr 84/2017 z 23 stycznia 2017 r.).

Ad. 3.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  przyjęcia statutu jednostki  budżetowej - 
Domu Pomocy Społecznej w Krakowie, os. Szkolne 28 – druk nr 1557.

Projekt uchwały przedstawiła Jolanta Chrzanowska – Zastępca Dyrektor Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej.
W  związku  z  brakiem  zgłoszeń  do  dyskusji  Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie 
pozytywną opinię dla projektu uchwały. 

Komisja w obecności 11 członków Komisji, 11 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 
przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia statutu jednostki budżetowej -  Domu Pomocy Społecznej  w 
Krakowie, os. Szkolne 28 -  druk nr 1557.

 (Opinia Nr 85/2017 z 23 stycznia 2017 r.).

Ad. 4.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  przyjęcia statutu jednostki  budżetowej - 
Domu Pomocy Społecznej w Krakowie, ul. Łanowa 43 – druk nr 1561

Projekt uchwały przedstawiła Jolanta Chrzanowska – Zastępca Dyrektor Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej.
W  związku  z  brakiem  zgłoszeń  do  dyskusji  Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie 
pozytywną opinię dla projektu uchwały. 

Komisja w obecności 11 członków Komisji, 11 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 
przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia statutu jednostki budżetowej -  Domu Pomocy Społecznej  w 
Krakowie, ul. Łanowa 43 -  druk nr 1561.
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 (Opinia Nr 86/2017 z 23 stycznia 2017r.).

Ad. 5.
Oddelegowanie  Radnych  Miasta  Krakowa  do  pracy  w  Zespole  Zadaniowym  ds. 
opracowania uchwał RMK dotyczących spraw mieszkaniowych.

Uzgodniono, że do pracy w Zespole Zadaniowym ds. opracowania uchwał RMK dotyczących 
spraw mieszkaniowych powinni zostać wytypowani przedstawiciele Klubów Radnych..
Z Klubu Przyjazny Kraków został zgłoszony Radny Sławomir Pietrzyk, który wyraził zgodę 
na prace w zespole.
Bolesław Kosior zgłosił kandydaturę Radnego Stanisława Rachwała (Klub PiS)

Ad. 6.
Sprawy bieżące, rozpatrzenie korespondencji.
Przewodniczący poinformował o korespondencji, jaka wpłynęła do Komisji i stwierdził, że 
pisma kierowane do Komisji, zawierające prośby o udzielenie pomocy będą przekazywane 
Prezydentowi do rozpatrzenia i ewentualnego udzielenia pomocy zgodnie z kompetencjami.

Ad. 7
Oświadczenia, komunikaty.
Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów.

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Komisji  o godzinie 18.00 zamknął 
posiedzenie.

Przewodniczący Komisji

       Stanisław Zięba

 Protokołowała: 
K .Sitek

3


